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COMMISSIE FINANCIËN 

Delft, 15 januari 2008 

AAN DE VERENIGDE VERGADERING VAN DELFLAND 

Advies van'de commissie Financiën, tevens verslag van de vergadering op 15 januari 2008 
over de aan haar voorgelegde voorstellen van het college van dijkgraaf en hoogheemraden, 
ter behandeling in de Verenigde Vergadering op 31 januari 2008. 

Aanwezig: 
A.G. Wiegman, hoogheemraad voorzitter 
J.G.P. Verbeek, hoogheemraad vice-voorzitter 
mevr. A.W.A. Ammeriaan-Oosteriaan lid Ingezetenen 
mevr. L.G. van Duijn-Camfferman lid ingezetenen 
dr.ir. G.P.J. Dijkema lid gebouwd 
P. van der Ende lid Ingezetenen 
drs. L.W. Nanninga üd gebouwd 
W.A.M, van Vilet Üd ongebouwd 
A.P. Zonne üd Ingezetenen 
mevr. I. Kenter secretaris 
mevr. A. Boomsma secretaris VV 

Voorts aanwezig: 
J.J.J.I^. van der Burg hoogheemraad 
ir. Th.A. Fransen hoogheemraad 
mevr. dr.ir. M.P.M. Ruijgh-van der Ploeg hoogheemraad 

Afwezig met kennisgeving: 
ing. J. Bessels MRE lid bedrijfsgebouwd 
C.E.G. Zuidgeest lid gebouwd 

1. Opening, vaststel len agenda 

De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Notulen vergader ing 11 september 2007, met act ie l i js t 

Notuien en actielijst worden ongewijzigd vastgesteld. 

3. Mededelingen 

De voorzitter doet mededeling over een toezegging aan de commissie Waterbeheer over in
formatie inzake de procedures en het verloop bij onteigeningen. 

4. Agendapunten voor advies 

6. Conceptmaatregelpakket KRW 

Mevrouw Ruijgh geeft aan dat het college naar aanleiding van de discussie in.de commissie 
Waterbeheer de stukken op het punt van de kosten zal verduidelijken. Zo zal worden gepro
beerd de bijdragen die de gemeenten moeten leveren in percentages aan te geven. Getracht 
zal worden de beslispunten helderder te formuleren, met name punt 2. 



De heer Diikema spreekt namens zijn categorie waardering uit voor de ambities, maar heeft 
zorgen over de kosten. De punten 1 en 2 roepen misschien de associatie op met een blanco 
cheque. Er wordt een belangrijk besluit over de ambities genomen en daar zit Delfland dan 
aan vast. Mevrouw Hilders heeft vanochtend heel scherp aangegeven dat er een cesuur zou 
moeten worden gemaakt tussen wat moet worden gezien als een resultaatsverpllchting en wat 
niet meer Is dan een inspanningsverplichting. Als nu over een heel uitgebreide lijst wordt ge
communiceerd met Brussel, zou dat daar kunnen worden geïnterpreteerd als een resultaats
verplichting. Haalt Delfland dat te zijner tijd niet, dan hanteert Brussel zijn boeteregime. Van 
de voorgestelde regionale ambitie met betrekking tot de KRW-maatregelen moet zo veel mo
gelijk worden gerealiseerd, maar in het formele spel met Brussel moet zo weinig mogelijk risi
co worden gelopen. Mevrouw RuMqh verwijst naar de redeneeriijn vermeld op pagina 6. De 
staatssecretaris krijgt een lijst met maatregelen. Onzekere maatregelen worden wel gemeld, 
maar er wordt geen resultaatsverplichting op aangegaan. Het college wil wel alle inrichtings
maatregelen waarvoor het kansen ziet, kunnen onderzoeken. De maatregelen voor de afval
waterketen zijn in in de meerjarenbegroting van gemeenten opgenomen. De voorzitter vult 
aan dat op verzoek van een behoorlijk breed deel van de commissie Waterbeheer het college 
zal proberen de redeneeriijn op pagina 6 scherper te formuleren. 

De heer Nanninga vraagt of de ambities in het stuk een minimumvariant vormen. De voorzit
ter zet uiteen dat lagere ambities zijn verwoord dan het college eigenlijk zou willen. De heer 
Van der Ende wil dat opgeschreven wordt wat echt haalbaar is en ook dat de mogelijkheden 
van Delfland beperkt zijn. De Verenigde Vergadering moet weten wat zij beschikbaar moet 
stellen. De voorzitter zegt dat dit laatste duidelijk wordt in het najaar, als definitief beslist 
wordt welke KRW-maatregelen zullen worden genomen. 

De heer Zonne heeft er wel begrip voor dat de kosten nu niet gekwantificeerd kunnen worden, 
maar is niet gerustgesteld door het idee dat het waterschap nu wel zijn ambities omschrijft 
maar nog geen krediet vaststelt. Hij concludeert dat de burger hoe dan ook het geld zal moe
ten opbrengen, of dat nu via het waterschap, het gewest, de provincie of de gemeente is. Hij 
moet er nu vanuit de financiële hoek naar kijken, maar het is eigenlijk drijfzand. Mevrouw 
Ruijgh zegt dat het waterschap niet zelf de doelen vaststelt, maar dat de provincie dat eigen
lijk doet op voorstel van het gebiedspartners. Vaststellen van de doelen is een zeer technocra
tisch proces. 

De heer Van Vliet vraagt zich af hoe de commissie Financiën eigenlijk het advies zou kunnen 
geven om akkoord te gaan met het voorstel, want de financiële kant is boterzacht. Als de VV 
akkoord gaat, zit Delfland vast aan de financiële consequenties van de gestelde doelen. De 
voorzitter kan zich niet voorstellen dat een stuk als het onderhavige In de VV komt zonder dat 
de commissie Financiën er naar heeft gekeken. Het proces moet toch een keer worden inge
zet. Pas als de staatssecretaris van Verkeer en Waterstaat heeft gereageerd, kan er een reële 
•doorvertaling in de meerjarenplanning plaatsvinden. 

Mevrouw Van Duijn-Camfferman neemt aan dat bij de voorbereiding toch financiële varianten 
over de tafel zijn gegaan, bijvoorbeeld voor een 100% verwezenlijking van gestelde doelen. 
Zij weet ook niet wat zij kan verwachten van de andere overheden. Misschien moet Delfland 
nu al meer geld reserveren. Zij heeft er moeite mee dat de provincie bijvoorbeeld een mooie 
locatie uitkiest als zwemwater, maar Delfland moet opdraaien voor de kosten van het project, 
dat het als het ware opgelegd krijgt. Het lijkt haar het beste als Delfland zo weinig mogelijk 
resultaatsverplichtingen op zich neemt en meer inspanningsverplichtingen. Mevrouw RuUoh 
deelt nog mee dat zij gedeputeerde mevrouw Dwarshuis heeft gevraagd de lijst met zwemwa
teriocaties zo nodig te wijzigen, indien het niet mogelijk is om de waterkwaliteit te verbeteren. 

De voorzitter ervaart de laatste jaren dat de gemeenten meer bereid zijn om met Delfland te 
participeren voor de oplossing van allerlei problemen. Mevrouw Ruijgh beklemtoont dat in dit 
geval het aantrekken van co-financierIng van Brussel ook erg belangrijk Is. De heer Nanninga 
is blij met de opmerking over de gemeenten, omdat die hard nodig zijn om de doelstellingen 
te halen. Mevrouw Ammeriaan gaat ervan uit dat Delfland voor de andere overheden leidend 
is op het gebied van waterbeheer. Misschien moet het Rijk via de Unie van Waterschappen 
nog eens duidelijk worden gemaakt dat water nr. 1 moet zijn in de plannen van het Rijk. 
Grondwaterproblemen en kustversterking worden taken voor de waterschappen, terwijl niet 



duidelijk is of het Rijk meebetaalt. Wat het onderhavige voorstel betreft, was haar eerste re
actie na lezing: kan het niet een tandje minder? 

De heer Nanninga vraagt of er Iets te zeggen is over de consequenties voor het waterschaps
tarief. De voorzitter stelt dat die consequenties er vanaf 2011 zouden kunnen zijn, maar dat 
dit nog niet helder is. Er komt met ingang van 2009 een verschuiving van heffingen, met een 
watersysteemheffing en een zuiveringsheffing. Een deel van de KRW-maatregelen is overigens 
al opgenomen In het bestaand beleid. Aan het eind van 2008 komt het geactualiseerde water
beheerplan aan de orde, waarvan de KRW-maatregelen onderdeel zullen zijn. Er is dan veel 
meer duidelijkheid over het tempo en over de mogelijkheden die Brussel biedt. Vervolgens 
komt de doorvertaling in de begroting en de meerjarenbegroting. 

Mevrouw Ammeriaan betoogt dat Nederland altijd boven de Europese eisen uitkomt, maar dat 
heel veel waterverontreiniging in Nederland haar oorsprong vindt in het buitenland. Mevrouw 
Ruijgh zegt dat dit niet speelt voor Delfland. Het water dat In Delfland wordt gebruikt is he
melwater of water uit de Maas, dat schoner is dan het ontvangende water. 

De voorzitter kan zich voorstellen dat de commissie op dit moment geen advies uitbrengt en 
dat de leden hun stem laten afhangen van wat hun In de VV wordt voorgelegd. Mevrouw Am
meriaan suggereert dat de commissie In haar advies tot uitdrukking laat komen dat Delfland 
voorzichtig moet zijn en zijn doelen niet te hoog moet stellen. De heer Diikema onderschrijft 
het ambitieniveau, maar ziet wel dat er heel veel onzekerheden zijn in de ramingen. Hij weet 
niet of hij die echt boterzacht moet vinden. Naar het oordeel van de heer Zonne zijn de ra
mingen zo goed als zij nu kunnen zijn. 

De commissie brengt geen advies uit. Zij sluit zich aan bij de signalen ult de commissie Wa
terbeheer. Het stuk wordt aangepast en opnieuw in D&H geagendeerd. 

7. Financiering in ter im KRW-maatregelen (2008-2010) 

Mevrouw Van Duiin-Camfferman vraagt in hoeverre er op de begroting 2008 moet worden 
bijgeplust. De voorzitter antwoordt dat het moment waarop er een effect op de begroting zal 
zijn, afhankelijk zal zijn van het tempo en de mate waarin plannen aan de orde komen. Met 
het voorstel wordt gehoor gegeven aan de wens van de VV om een kredietaanvraag voor de 
KRW-maatregelen te doen. De meerjarenbegroting wordt verhoogd. 

Mevrouw Ammeriaan vraagt hoe de VV-leden op de hoogte worden gehouden waar, wanneer 
en voor welke maatregelen geld uit het krediet wordt opgenomen door het college. De voorzit
ter zet uiteen dat het college met het voorstel het mandaat krijgt om te schuiven binnen het 
budget. Dat kan het gebruiken als zich ergens een mogelijkheid voor een quick win voordoet. 
Het college hoeft dan niet te wachten tot er een VV is, maar meldt wel aan de VV. Er komt 
jaarlijks een rapportage. 

De heer Van Vliet heeft er moeite mee dat de ondergrens voor projecten die in aanmerking 
komen, een ton is. Hij is bang dat de kosten van projecten die wat lager zijn, worden opgerekt 
om die projecten via deze post te financieren. Voorts vraagt hij zich af waarom nu een finan-
cieringsvoorstel voor drie jaar wordt gedaan. De voorzitter geeft toe dat ook per jaar een 
voorstel zou kunnen worden gedaan, maar een besluit voor drie jaar is effectiever. Een project 
waarvan nu gedacht wordt dat het pas over een paar jaar aan de orde Is, kan, indien zich in 
2008 een onverwachte mogelijkheid voordoet, meteen worden aangepakt. Bovendien is er zo 
niet per jaar een limiet, terwijl zich in zo'n jaar een onverwacht aantal gunstige situaties kan 
voordoen. De heer Van Vliet constateert dat die redenering ertoe kan lelden dat in het derde 
jaar te weinig geld over is. De voorzitter beseft dat het geld op een gegeven moment op kan 
zljn. De heer Dijkema zegt dat het schemaatje op pagina 5 over de verwachte jaarlijkse kos
ten van de uitvoering van de maatregelen in het besluit zou kunnen worden opgenomen. 

De heer Diikema memoreert dat D&H in juni 2007 een krediet ter beschikking is gesteld voor 
strategische grondverwerving. In dit voorstel is ook geld opgenomen voor grondverwerving. Is 

' Zie herziene versie Principebesluit KRW - maatregelen 2010 - 2015. 



niet een koppeling mogelijk? Voorts vraagt hij wat de gevolgen van het voorstel voor het trea
surybeleid zijn. De voorzitter vindt het juist mooi als grond kan worden verworven onder de 
vlag van de KRW. In het verleden is een besluit over treasury genomen dat binnenkort wordt 
geactualiseerd. Mevrouw Kenter vult aan dat er niet meteen volgende week 25 miljoen euro 
moet worden geleend, want dat geld is niet meteen nodig. Als er een krediet nodig is, wordt 
dat beschikbaar gesteld. De komende jaren zal telkens bij de begroting het besluit kunnen 
worden genomen om de volgende jaarschijf beschikbaar te stellen. Dat kan worden gekoppeld 
aan de rapportage over het voorgaande jaar. 

De heer Zonne vraagt wat de Karitaat eigenlijk Is. Mevrouw Ruiigh antwoordt dat dit een pol
dergebied is aan de zuidkant van Delft, waar nu het Waterloopkundig laboratorium gevestigd 
is. 

Mevrouw Ammeriaan zou het op prijs stellen als aan het besluit een derde punt werd toege
voegd, over de jaarlijkse vervolgrapportage aan de VV. Mevrouw Kenter kan zich voorstellen 
dat bij het besluit over de tweede jaarschijf, bij de begroting 2009, een voortgangsoverzicht 
wordt gevoegd van wat tot op dat moment gebeurd Is. Het jaar 2008 is dan echter nog niet 
voorbij. Een volledige jaarrapportage kan pas bij de jaarrekening worden opgenomen. De 
voorzitter heeft er geen enkele moeite mee om de formulering die in het stuk staat ook in het 
besluit op te nemen. 

De commissie adviseert, met inachtneming van de voorgestelde wijzigingen, overeenkomstig 
het voorstel, te besluiten. 

8. Financiering van ecologie verbeterende maatregelen in ABC en her
st ructurer ingsprojecten 

Daarnaar gevraagd, bevestigt de voorzitter dat de begroting 2008 en de meerjarenbegroting 
met het bedrag van het gevraagde krediet worden verhoogd. De heer Van der Ende zou liever 
een andere term zien dan quick win-projecten. Mevrouw Ruijgh zegt toe hierover te zullen 
nadenken. 

De commissie adviseert overeenkomstig het voorstel te besluiten. 

9. Boezemwaterverbredingen Westland 

De heer Van der Burg deelt mee dat in de commissie Waterbeheer is toegezegd dat een po
ging zal worden gedaan om globaal aan te geven over hoeveel vierkante meters het gaat. 
De heer Van der Ende merkt op dat ook van belang is om hoeveel kavels het gaat, omdat de 
verkopers vaak niet alleen de door het waterschap gevraagde vierkante meters zullen willen 
verkopen. Hij gaat ervan uit dat als straks duidelijk is om hoeveel vierkante meters het gaat 
de kosten nog wel meevallen. 

De heer Van Vliet vraagt of de afdeling Westland nog een advies heeft gegeven. De voorzitter 
antwoordt dat dit niet het geval Is. 

Mevrouw Van Duiin Camfferman vraagt of de Waalbrug wordt vernieuwd. Zij neemt aan dat 
de kredieten die via het investeringsplan beschikbaar zijn, worden verhoogd. De heer Van der 
Burg zegt dat de Waalbrug een van de bottlenecks Is die worden aangepakt. 

De heer Van Vliet vraagt of het bedrag voor het nieuwe investeringsplan opgeteld moet wor
den bij het huidige investeringsplan. Komen ook de grondkosten hydraulisch erbij? De voorzit
ter zegt dat het bedrag In het vigerende plan, 9 miljoen, wordt opgetrokken naar de nieuwe 
bedragen. 

"Zie herziene versie Financiering Interim KRW-maatregelen (2008 t/m 2010). 
' Zie herziene versie Financiering van ecologie verbeterende maatregelen in ABC en herstructure-

ringsprojecten (2008-2010). 
•* Zie vertrouweliike bijlage (in aparte envelop bijgevoegd - bij de stukken ten behoeve van de 

commissie Waterbeheer). 



De heer Diikema vindt de kosten erg hoog. De raming is bovendien met veel onzekerheden 
omgeven. Hij beseft wel dat de werkzaamheden nodig zijn. Hij zou wel eens willen discussië
ren over de omstandigheid dat Delfland een serieuze partij wordt op de grondmarkt in West
land. Misschien moet het college vertrouwelijk een plafond noemen voor de vierkantemeter-
prijs. De voorzitter zegt dat Delfland aan de ene kant probeert langs de minnelijke weg 
grondposities in te nemen op de meest geschikte plekken, maar aan de andere kant, als dat 
niet lukt, het instrument onteigening zal inzetten. Voor dat laatste is de medewerking van de 
gemeente nodig. Wordt vastgehouden aan het besluit uit 2001, dan gebeurt er helemaal niets. 
Er zal maatwerk moeten worden uitgevoerd. De heer Van der Burg verzekert dat de aanko-
pers met richtlijnen op pad worden gestuurd. De voorzitter voegt daaraan toe dat minstens 
twee portefeuillehouders op basis van de verkenning het groene licht moeten geven. 

Mevrouw Ammeriaan vindt de prioritering van activiteiten een verbetering van de planvor
ming. Zij vraagt of na de besluiten over KRW- en ABC-maatregelen het principe van het 
grondkostenfonds wordt losgelaten. Zij dacht dat na de instelling van het grondkostenfonds in 
afzonderlijke voorstellen geen geld meer zou worden gevraagd voor grondaankopen. De voor
zitter meent dat Delfland altijd geld achter de hand moet hebben om snel ergens grond te 
kunnen verwerven, voor de bouw van een gemaal, voor herstructurering in de glastuinbouw, 
enz. Het budget daarvoor is echter een marginaal budget, gelet op de totale grondverwervin-
gen. 

De commissie adviseert overeenkomstig het voorstel te besluiten. 

10. Kadeverbetering Oost-Abtspolder en Noord-Kethelpolder 

De heer Verbeek merkt op dat in dit voorstel geen verbreding van watergangen maar dijkver
sterking aan de orde Is. Er zit geen KRW-maatregel in. Komt straks de bochtafsnijding van de 
Schie ter sprake, dan zal wel worden geprobeerd KRW-maatregelen te nemen. 

De commissie adviseert overeenkomstig het voorstel te besluiten. 

1 1 . Opt imal isat ie Afvalwatersysteem (OAS) De Groote Lucht 

De heer Fransen schetst hoe door samenwerking met Midden-Delfland, Westland, Maassluis, 
Vlaardingen en Schiedam een aanzienlijke besparing is bereikt. Weliswaar maakt de een 
meerkosten en bespaart de ander. Per saldo blijft geld over, namelijk 6 miljoen. Afgesproken 
is dat dit geld wordt besteed aan optimalisatie van de afvalwaterketen. Het geld dat Delfland 
oorspronkelijk had uitgetrokken wordt nu anders besteed. 

De heer Van der Ende vraagt of nu extra uitgaven worden gedaan om later besparingen te 
verkrijgen. De voorzitter ontkent dat. Er blijft echter door de samenwerking meer geld over 
voor extra maatregelen, die op dit moment nog niet in de begroting staan. Worden ze nu niet 
genomen, dan moet dat later toch een keer gebeuren. 

Mevrouw Van Duyn-Camfferman is benieuwd wat het onderdeel leefomgeving van het maat
regelenplan inhoudt. De heer Fransen zegt dat een studie naar bronnen van en maatregelen 
tegen rioolvreemd water wordt gedaan om vervolgens tot een aanpak te komen. Daarbij moet 
vooral gedacht worden aan de lozing van oppervlaktewater op het riool in Vlaardingen en 
Schiedam. 

De voorzitter merkt op dat in het concept-Afvalwaterakkoord een omissie moet worden aan
gepast. 

De commissie adviseert overeenkomstig het voorstel te besluiten. 

Zie aangepaste bijlage bij Optimalisatie Afvalwatersysteem (OAS) De Groote Lucht. 



12 Bergboezem polder Berkel 

De afdeling Oostland heeft een positief advies afgegeven. 

De heer Van der Burg deelt mee dat een kink in de kabel is dat de goedkeuring door GS van 
het bestemmingsplan Bergboezem door GS is vernietigd, eigenlijk vanwege een detailpunt. 
Dat wordt gerepareerd, maar kan leiden tot een halfjaar vertraging. 

Mevrouw Van Duiin-Camfferman waarschuwt om de termijnen goed in de gaten te houden, 
om de subsidies niet in gevaar te brengen. Zij vraagt of Delfland de flets- en wandelpaden 
gaat aanleggen en of dat in de kernboodschap moet staan. De heer Van der Burg wijst erop 
dat Delfland vanwege de urgentie van de aanleg uitvoerder wilde zijn. Delfland doet daarom 
ook werk voor anderen, maar daarvoor worden rekeningen verstuurd. 

De heer Van Vliet vraagt in hoeverre de overschrijding van termijnen die blijkt uit bijlage IV 
consequenties heeft voor de subsidies. De heer Van der Burg kan niet met zekerheid zeggen 
dat alle termijnen gehaald worden. 

De heer Diikema signaleert dat het oorspronkelijke plan van 5 miljoen, 15 miljoen duurder 
wordt. Hij vraagt waar die forse verhoging vandaan komt. Komt dat door de insteek van de 
provincie? De heer Van der Burg wijst op het overzicht van wijzigingen in bijlage I. Het deel 
waar de provincie bij betrokken was is beperkt. Bovendien heeft dat ertoe geleid dat naar een 
goedkopere oplossing is gezocht. Verder bleek dat de natuurdoelstellingen bij lange na niet 
gehaald zouden worden, reden voor LNV om niet meer mee te doen met de aankoop van 
gronden. Er is een alternatief gezocht. Dat werd de bypass. Daardoor blijft LNV gronden aan
kopen en kost het gebruik van grond van de provincie ook niet veel. De kosten zijn veel hoger 
doordat veel meer aan de kaden moet worden gedaan dan eerder aangenomen. Ook moeten 
er meer gemalen komen om een voor de toekomst duurzame oplossing te creëren. De heer 
Diikema bestrijdt de noodzaak van het plan niet, maar de kostenverhoging is fors. 

De commissie adviseert overeenkomstig het voorstel te besluiten. 

14 Herpolderen Schiedam 

Mevrouw Van Duiin-Camfferman vraagt of van fouten bij eerdere herpolderingen is geleerd, 
zodat in dit geval die fouten kunnen worden vermeden. Zij concludeert dat de Schiedammers 
al betalen voor de waterbeheersing. De heer Van der Burg verzekert dat wat geleerd is van 
vroegere inpolderingen in dit geval in de strijd is geworpen. 

5. Ingekomen s tukken: geen 

6. Rondvraag 

De heer Fransen rapporteert dat Delfluent een aantal administratieve handelingen die volgens 
het contract voor de AWZI in de Harnaschpolder moeten worden uitgevoerd nog niet heeft 
verricht, waardoor nog niet alle vergunningen verkregen zijn. 
Inmiddels is een voorbezinktank van de rioolwaterreiniging uit bedrijf genomen en leegge
pompt voor schoonmaakwerkzaamheden. Het is bijna onvoorstelbaar wat daar voor slib in zit, 
dat toch uit het milieu is gehaald. Het zal Delfluent veel inspanningen kosten om de vier voor
bezinktanks schoon te maken. Er zijn door de werkzaamheden aan de eerste tank vier stank
klachten geweest. De voorzitter oppert de mogelijkheid om de omwonenden voor te bereiden 
op dergelijke werkzaamheden. 

Mevrouw Van Duiin Camfferman vraagt of de waterketenmaatregel van het Rijk consequenties 
heeft voor de Harnaschpolder. De heer Fransen deelt mee dat op initiatief vah Delfland met de 
betrokken gemeenten een optimalisatiestudie zal worden uitgevoerd. 

Mevrouw Ammeriaan vindt dat de stukken ter kennisname moeten worden toegestuurd. Zij is 
aan de openingstijden van Delfland gebonden om die stukken te bestuderen. Anders moet zij 
ze uitprinten, wat veel extra papier kost. Gemeenteraadsleden hebben vaak de sleutel van 
een leeskamer, waardoor zij daar altijd terecht kunnen. Mevrouw Van Duiin Camfferman vindt 



lezen op een monitor heel onprettig. De voorzitter zegt toe dat dit nog eens in het college zal 
worden besproken. De heer Zonne voert aan dat een aantal leden juist heeft gevraagd om 
niet meer alle stukken toe te sturen. 

Hierna sluit de voorzitter te 21.30 uur de vergadering. 

de Vjoorzitter/ de Se'cretaris, 

.^Jv 
A.G. Wiegmjbn me.'̂ r. 1/Kenter 
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Overzichtl i jst van de toezeggingen aan de commissie Financiën, behorend bij het verslag van de bi jeenkomst 
van de commissie op 15 januar i 2008 

Nr 

1 

2 

3 

4 

Cie d .d . 

09-11-04 

24-04-07 

11-09-07 

11-09-07 

Ac t ie 

Standpuntbepaling kostenverdeling wateropgave 

Stand van zaken "Eneco-dossier" 

Informatieve VV over automatisering binnen Delfland (incl. 
kantoorautomatisering) 
Nagaan of evaluatie herpolderen eenvoudig kan na afronding 
Schiedam 

Trel<ker 

BenO/Tekke 

EFZ/Kenter/ 
voorzitter 
BenO/EFZ 

BenO 

Voor tgang S t ree fda tum 
a f rond ing 
In de loop van 
2008 
Begin 2008 

In de loop van 
2008 


